
 

 

Rae vallavalitsus 

          18.08.2020 

Arupärimine 

Vastavalt Rae valla põhimääruse §18 lõike 1 punktile 6 ning § 37 esitame kirjaliku 

küsimuse. 

Erinevates infokanalites (ka sotsiaalmeedias) on käinud läbi küsimus, et millistel alustel vald 

toetab erateede ehitust/remonti. On ka otse minu käest küsitud. Minule teadaolevalt ei ole 

vallavolikogu selliseid küsimusi arutanud ja erateede remondiks/ehituseks raha ei eraldanud 

ega ka vastu võtnud ühtegi määrust, millega temaatikat oleks reguleeritud ja vallavalitsusele 

vastavaid suuniseid antud. See vastus ei ole rahuldanud küsijaid. On toodud näiteid vallale mitte 

kuuluvatest teedest, mille remonti on vallavalitsus eelarvest toetanud. Teemast ülevaate 

saamiseks esitame käesoleva arupärimise ja ootame ammendavaid vastuseid järgmistele 

küsimustele: 

1. Palume loetleda vallale mittekuuluvad teed, mille ehitust/remonti (kaas)rahastati 

2019 aastal. 

2. Milline oli 2019 aastal punktis 1 nimetatud teede ehituseks/remondiks kulunud 

vahendite maht objekti täpsusega.  

3. Palume loetleda vallale mittekuuluvad teed, mille ehitust/remonti 

(kaas)rahastatakse 2020 aastal?  

4. Milline on 2020 aastal punktis 3 nimetatud teede ehituseks/remondiks kuluvate 

vahendite maht objekti täpsusega.  

5. Millisel eelarve real olid vaadeldava tegevuse tarvis vahendid ette nähtud 2019 

aastal ja millisel on need vahendid 2020 aastal? 

6. Mille alusel on (kaas)rahastamine otsustatud (esitada taotlused, raha eraldamist 

käsitlevad vallavalitsuse otsustused korralduste või protokolliliste otsuste näol). 

Kirjalik vastus saata vastavalt Rae valla põhimääruse § 37 digitaalselt allkirjastatuna aadressile 

raivo.uukkivi@eesti.ee  

 

 

 

Raivo Uukkivi 

Volikogu liige, Fraktsiooni RaeKodanik nimel 
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